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 20/5– 61מספר  שלא מן המניין מליאה  ת פרוטוקול מישיב
 

 בחדר הישיבות.  ףתש"  איירב ה"כ  19.5.20 -ה שלישיהתקיימה ביום 
 

 ראש המועצה   מר זיו דשא                       משתתפים: 

 מ.מ. ראש המועצה  מר מאיר ואנונו  

 חבר מועצה  מר אריה פולק  

 מועצה חברת  גב' צילה רשף 

 חבר מועצה  ר מאיר ליאנימ 

 חבר מועצה  דודו ברנס מר  

 מועצה  תחבר גב' פנינה סלומון  

 חבר מועצה  יגר בועז מר  

 חברת מועצה  משכית לאופר גב'  

 חברת מועצה  גב' קרן איילי 

 מועצה  תחבר גב' תמי ברששת  

   

 חבר המועצה  צחי ברוך מר  הצטרף:          

   

 חבר המועצה  מר יהודה ברונר  חסרים: 

   

 מזכיר המועצה  מר דני ביתן  נוכחים: 

 יועמ"ש  עו"ד יוסי ברזלי  

 מר אבי הוסמן  

 מר אהרן דינור 

 גזבר המועצה 

 מהנדס המועצה 
 

 סדר היום:

₪, תיקון מפגעים וליקויי בטיחות במבנה חינוך,   100,000ע"ס  2002תב"ר  .1

 מועצה ומגרשי ספורט. 

 לגשר מעל דרך רביןגישה להולכי רגל, ₪, שביל  60,000ע"ס  2003תב"ר  .2

 לשכונת מול היקב )מאפשר מעבר לקריית החינוך(, שלב א' תכנון. 

 לעבודות איטום.  -₪  408,000 -₪ ל 376,000 -ב 1732הגדלת תב"ר   .3

 –סגירת תב"רים   .4

1536,1705,1708,1716,1801,1807,1809,1816,1910,1923. 

₪, עבור ביצוע מעגל תנועה   1,050,000 -₪ ל 900,000 -ב 1537הגדלת תב"ר   .5

 מימון משרד התחבורה.  70%צופית, -בדרך רבין
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₪ לשדרוג והצטיידות גן זמארין במימון מלא של  100,000ע"ס  2004תב"ר   .6

 משרד החינוך. 

 . 2019דו"ח פניות ותלונות ציבור לשנת  -דיווח  .7

 שינוי הרכב ועדת ביקורת וועדת שימור אתרים.  .8

 מחשבים ניידים מחברת מלאנוקס.  5-ו ebayמחברת מחשב מסכי  40תרומת   .9

 . 2020הארכת מועד הגשת בקשה להנחות בארנונה  .10

 עדכון בנושא חוק עזר שמירה. .11

 ועדה מחוזית חיפה.   - 355-0344325יוזמת המועצה המקומית להכין תכנית   .12

 צירוף המועצה כיזם, בהתאם לבקשת הועדה המרחבית. 1058, תוכנית ש/ 5מתחם   .13
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 גב' תמי ברששת מתבקשת להצהיר אמונים.  

 

מתחייבת לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי   –בר ששת  יתמ

 במועצה. 

 

לעובדי המועצה והמתנ"ס על אופן עבודתם במהלך תקופת  מבקש להודות  –זיו דשא 

  180% בכל יום  צוות העובדים נתן . טביתהקורונה ועל שמירה על רציפות תפקודית מי

  למאות  בקש להודותאם על מנת לתת שירות לתושבים בהיקף כח אדם מצומצם. ממעצ

 . מתנדבים הרבים שסייעו למועצה במהלך תקופה זוה

ירים הראשים שבועות, באופן שונה לאור התקופה, התהלוכה תעבור בצ תהלוכתמתוכננת 

 צפות בתהלוכה לו כך שתושבים רבים יכולים לבוא 

פנינו למשרד להגנת הסביבה ולאיגוד ערים לא ידוע מקור   –אירוע זיהום בחוף דור 

סיבת התקלה. איגוד ערים  עלתועבר פניה למשרד הבריאות. לא עודכנו כרגע . הזיהום

 . ביקש לקבל דו"חות הקשורים לאירוע

 .קולתקן את החוק שיאפשר לכנס מליאה באופן חזותי מרח פועלת  הממשלה  

 2020בא תקציב יו ותשבוע מספר תוך ב נאלצנו לערוך שינויים רבים בתקציב. לאור המצ

 .לדיון ואישור המליאה

 

 צחי ברוך ומרים פאנויאן מצטרפים לישיבה. •

 

 סדר יום:

 

₪, תיקון מפגעים וליקויי בטיחות במבנה חינוך,  100,000ע"ס  2002תב"ר  .1

 מועצה ומגרשי ספורט.

 

ר חודשים נדרשנו לנצל את יתרת הכספים בתב"ר שיפוצי קיץ פס לפני מ  –דני ביתן 

על לצורך איטום מוסדות מועצה בשל החורף הקשה. כעת קיים צורך לתקצב בחזרה 

מועצה של החינוך ה יבטיחות במבנ יתקציב לצורך תיקון מפגעים וליקומנת שיהיה 

 מגרשי ספורט. בו

 

 .בבית ספר ניל"י ם בשירותי מחיצהמבקש לבדוק תיקון   –ליאני מאיר 

 ייבדק. –פאנויאן מרים 

 בבית ספר יעבץ הישן ישנן בעיות של איטום. –ליאני מאיר 

  .הישן, בודקים את מכלול הבעיות במקום תוכנית מקיפה ביעבץנדרשת  –דינור  אהרן 

 

 החלטה: 

₪ לצורך תיקון מפגעים וליקויי בטיחות   100,000ע"ס   2002מאושר פה אחד תב"ר  

 מגרשי ספורט, מקרנות המועצה. במועצה וה של ךונ חיה יבמבנ
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 . סוגיית קוד הלבוש בבתי הספרמבקש ממרים פאנויאן להתייחס ל –זיו דשא 

תהליכים מול תיכון המושבה ובי"ס החורש,   2מתקיימים בימים אלה  –מרים פאנויאן 

  ה"ס,ת בי בשיתוף הנהל קוד לבוש הוחלט על גיבוש מנהלת ביה"ס ניהלה שיח פתוח. 

התאם להחלטות בתיה"ס עם התלמידים בשיח תלמידים והורים. היישום ייכנס לתוקף ב

 .שמקיימים

 

 .דודו ברנס יוצא מחדר הישיבות •

 . מרים פאנויאן יוצאת מחדר הישיבות  •

 

רבין  לגשר מעל דרך₪, שביל גישה להולכי רגל,  60,000ע"ס  2003תב"ר  .2

 שלב א' תכנון.  וך(,החינלשכונת מול היקב )מאפשר מעבר לקריית 

 

מעל דרך רבין לכיוון פארק   נדרש תיכנון של שביל גישה לגשר –אהרן דינור  

 . 'וכו נגישות ,קירות תמך, תאורה  המושבה. כחלק מהתכנון ידרשו,

 .ממרכז המושבה לגשר שמוביל לפארקלפתח שביל שמוביל  תמבקש - אייליקרן 

 . 1058ש/  ניתתוכ במסגרת  לנושא בעתידיש תוכנית  -דשא  זיו

 ביתרות בקרנות.  תמותנמבקש לציין כי הפעולה   –אבי הוסמן 

 

 החלטה: 

₪ לצורך שביל גישה לגשר הולכי רגל  60,000ע"ס   2003תב"ר  פה אחד  מאושר 

 בשכונת מול היקב לפארק המושבה. שלב א' תכנון. מקרנות המועצה. 

 

 לעבודות איטום. -₪   408,000 -₪ ל  376,000 -ב  1732הגדלת תב"ר  .3

 

ישנן מציין כי מוזיאון. בספריה ובמציג את הצורך לבצע עבודות איטום  –אהרן דינור  

 עבודות איטום נוספות שטרם טופלו.

 

 החלטה: 

 ₪ לצורך עבודות 408,000 -₪ ל 376,000  -ב 1732מאושר פה אחד הגדלת תב"ר 

 .₪1910 מסגירת תב"ר   80,000מקרנות המועצה,   296,000איטום, 

 

 דודו ברנס חזר לחדר הישיבות. •
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  –סגירת תב"רים  .4

1536,1705,1708,1716,1801,1807,1809,1816,1910,1923. 

 

 מציג את רשימת התב"רים לסגירה.   –אבי הוסמן 

 

 החלטה: 

₪  77,978הבאים והחזרת היתרה בסך כולל של   יםמאושר פה אחד סגירת התב"ר

 .1923,1816,1809,1807,1801,1716,1708,1705,1536  - לקרנות

 .איטום( 1732)  לתב"ר ₪ תועבר   80,000ייסגר והיתרה בסך   1910תב"ר    80,000

 

 

₪, עבור ביצוע מעגל   1,050,000 -₪ ל  900,000 -ב  1537הגדלת תב"ר  .5

 מימון משרד התחבורה.  70%צופית, -תנועה בדרך רבין

 

₪ עבור מעגל תנועה   900,000  -ב 1537ת תב"ר מבקש להגדיל א –אהרן דינור  

 במימון משרד התחבורה.  70%צופית, -בדרך רבין

 

 החלטה: 

₪, עבור מעגל   1,050,000 -₪ ל 900,000  -ב 1537מאושר פה אחד הגדלת תב"ר 

 במימון משרד התחבורה היתרה מקרנות הרשות.  70%צופית.   –תנועה בדרך רבין 

 
 

דרוג והצטיידות גן זמארין במימון מלא של  ₪ לש  100,000ע"ס  2004תב"ר   .6

 משרד החינוך. 

 

במימון משרד  100%מציג את פניית מח' החינוך להצטיידות לגן זמארין,  – דני ביתן

 החינוך. 

 

 החלטה: 

₪ לשדרוג והצטיידות גן זמארין במימון   100,000ע"ס   2004מאושר פה אחד תב"ר  

 מלא של משרד החינוך. 

 

 . 2019תלונות ציבור לשנת  דו"ח פניות ו -דיווח  .7

 

אחת לשנה יש להגיש דו"ח פניות ציבור לשנה הקודמת. רצ"ב דו"ח, ניתן   –דני ביתן 

 לקבל הבהרות אצל יסמית דקל, ממונה על פניות ציבור. 
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 שינוי הרכב ועדת ביקורת וועדת שימור אתרים.  .8

 

במקומו  ת למנו נדרש   ,לאור התפטרותו של חבר המועצה אלי אבוטבול  –דני ביתן 

 נציגים לוועדות שימור אתרים וועדת ביקורת. 

 

 החלטה: 

 עדה לשימור אתרים.ותמי בר ששת תחליף את אלי אבוטבול בו 

 צילה רשף תחליף את אלי אבוטבול כיו"ר ועדת ביקורת. 

 מאושר פה אחד. 

 

 מחשבים ניידים מחברת מלאנוקס.  5-ו ebay  מחברת מסכי מחשב 40תרומת  .9

 

י ביי פנתה למועצה במייל בו ביקשה לתרום למועצה מסכי מחשב רת אחב – זיו דשא

מחשבים ניידים. בהתאם לנהלים יש להביא לאישור   5כמו כן נתרמו מחברת מלאנוקס 

חברי המועצה, יצוין כי התרומה כבר התקבלה לאור העובדה שלא ניתן היה לכנס את  

 מליאת המועצה והיה חשש כי התרומה תועבר לרשות אחרת. 

 תרומות מחשבים. לסיוע בלמאיר ליאני על פועלו    ף מבקש להודותבנוס

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד לקבל את התרומות מחברת אי ביי וחברת מלאנוקס. 

 

 .2020הארכת מועד הגשת בקשה להנחות בארנונה  .10

 

ר ואנונו מבקשים להאריך את התוקף לקבלת בקשות להנחה  פולק ומאי אריה  -זיו דשא

 אירועי הקורונה שלא איפשרו המשך טיפול שוטף בבקשות. לאורמארנונה וזאת  

 . 2021צו המיסים בדיון מבקש הבהרות לגבי מועד ה  –מאיר ליאני 

 יוני. מהלך חודש דיון נפרד ב היהי –זיו דשא 

 

 החלטה: 

 -היום חמישי עד להאריך את התוקף לקבלת בקשות להנחות מארנונה מאושר פה אחד 

29.10.20. 
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 ק עזר שמירה.עדכון בנושא חו .11

 

וזאת בהתאם   1.6.20  -המועצה קיבלה אישור לגבות אגרת שמירה עד ל –יוסי ברזלי  

מרכז השלטון המקומי פועל מול הממשלה  . 16.6.20  -שתפוג בשעה ההוראת ל

גם במידה ותוארך הוראת השעה, לא ניתן יהיה . בבקשה להאריך את תוקף השעה

 ר מליאה. להמשיך לגבות ללא אישו 

האגרה הארכת לללא אישור   ירההחל מחודש יוני לא ניתן לגבות אגרת שמ -א זיו דש

 . הנושא יובא לדיון במליאה משרד הפנים,י על יד

 

 ועדה מחוזית חיפה. - 355-0344325יוזמת המועצה המקומית להכין תכנית  .12

 

דרך   ואות  במתחם מגינים מעל זמארין, קיימות חלקות מגורים שחוצה –אהרן דינור 

מציג מצב קיים לעומת המצב המוצע. המועצה יוזמת  ./ב792כנית ש/ תשתיות ע"פ ת

תכנית לביטול דרך התשתיות שאיננה נחוצה ואחרי אישור התכנית יושב השטח לבעלי  

הכנת התכנית. יש אישור  המגרשים הפרטיים. נדרשת החלטת מליאה שהמועצה יוזמת

כלל המגרשים ללא  נמצאו פתרונות לו מאחר של תאגיד המים לשינויים המבוקשים

 צורך בתוואי דרך התשתיות.

 

 החלטה: 

ועדה מחוזית    החלטת על פי 355 –  0344325המועצה תיזום תכנית   -מאושר פה אחד 

 חיפה. 

 

צירוף המועצה כיזם, בהתאם לבקשת הועדה  1058, תוכנית ש/5מתחם  .13

 המרחבית. 

 

 יום. מסדר המבקש להוריד את הנושא  –זיו דשא 

 

 

 תן רשם: דני בי

 

 

        דני ביתן                                                                                                זיו דשא                                             

 המועצה מזכיר                 המועצה   ראש                                         

 

 ק: חברי המועצה העת

 נוכחים           

 מחוז, משרד הפנים, חיפה  נת, קציגב' רוממה תמאם          

 31043חיפה  4394משרד מבקר המדינה, אגף ה', ת.ד.           


